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Kommunstyrelsen beslutade den 22 oktober 2019 att godkänna en ändring i deltaljplanen för 
Träkvista 2:59 och 2:67, Stamvägens förskola, om att utöka antalet barn i förskolan efter 
ombyggnation. Dock kommer inte lekytan att förändras vilket betyder att den tillgängliga friytan för 
förskolebarnens utevistelse kommer att krympa till cirka 25 kvm per barn och lekyta. 

I Boverkets allmänna råd (2015:1) rekommenderas en friyta för lek och utevistelse för barn i förskola 
och fritidshem om minst 40 kvm per barn, för barn i skolan rekommenderas 30 kvm per barn. 

Mälarökoalitionen anser att det är av största vikt att våra barn i Ekerö har möjlighet till ordentliga 
lekytor för att utvecklas, lära och bevara hälsa hela livet. Ekerö har plats. Detta ärende har inte 
behandlats i Barn- och utbildningsnämnden.

Mina frågor till Barn- och utbildningsnämndens ordförande är:

Vilken konsekvensanalys för barnen har kommunen gjort när man har godkänt denna ändring i 
detaljplanen?

Och:

Kommer minskade lekytor att nu bli normsättande för barnen på våra förskolor, fritidshem och 
skolor i Ekerö framöver när fler skolor byggs om eller nya etableras?  

För Mälarökoalitionen
Eva Sydhoff Henriksen, 2e vice ordförande BUN
 


